

#### October 30th 2019

# **MARSHALL MEMOS**

WE ARE MARSHALL & WE ARE DESTINED FOR GREATNESS!

Thurgood Marshall Middle School's Official Newsletter

#### **CHECK OUT WHAT'S INSIDE THE ISSUE:**

**Homecoming Week** 

Thank You

**Important Dates & Info** 

**Calling All Parents** 

**Annual Title 1 Meeting** 

Safe for All

Coach Gardner & Porter ready the team

## **Homecoming Week Fun for All**

This past week, Mr. Dollar, our 7th & 8th grade Dean, organized a week of Homecoming themes and activities. Students and staff enjoyed the opportunity to be creative with their wardrobe as they celebrated themes such as Pajama Day, Twins Day, Decades Day, Marshall Pride Day, and Mariners Against Cancer Day.

On Thursday, students enjoyed activities during their lunch periods such as musical chairs and dancing. The evening was capped off with our Homecoming football game against undefeated Wright Middle at Cane Ridge High School. Though we did not get the victory, our team fought hard and kept Wright scoreless in the second half. We wanted to thank all of our students, staff, and families that helped make this year's Homecoming week special!

خلال الأسبوع الماضي ، قام السيد دولار ، عميد الطلاب للصف السابع و الثامن ، بتنظيم أسبوع من مواضيع و أنشطة العودة إلى الوطن . لقد أستمتع الطلاب و العاملون بفرصة الإبداع في خزانة ملابسهم أثناء إحتفالهم بمواضيع مثل يوم البيجاما ، يوم التوائم ، و يوم Marshall Pride ، و يوم المارين ضد السرطان . في يوم الخميس ، أستمتع الطلاب بالأنشطة خلال فترة وجبة الغداء مثل الكراسي الموسيقية و الرقص . و نوج المساء بلعب كرة القدم لفريقنا ضد فريق Wright Middlel المهزوم في مدرسة Cane Ridge الثانوية على رغم أننا لم نحقق النصر ، لقد قاتل فريقنا بقوة و أبقى Wright Middle بدون هدف في الشوط الثاني أردنا أن نشكر جميع الطلاب ، الموظفين ، و الأسر التي ساعدتنا في جعل أسبوع العودة إلى الوطن هذا . العام أسبوعاً خاصاً .











### Thank You!

On behalf of the Taylor family and our staff, we would like to thank you for everything you have done to help support Jayden Taylor's family in this difficult time. We also wanted to thank everyone who was able to assist and attend his Celebration of Life this past Saturday at 5 pm. For those unable to attend. please click on the link to see a summary of the event. Thank you for standing together with our staff and his family to celebrate a Marshall student who was known, loved, and will not be forgotten.

نيابة عن عائلة تايلور و موظفينا ، نود أن نشكرك على كل ما قمت به لمساعدة أسرة جايدن تايلور في هذا الوقت الصعب . كما أردنا أن نشكر كل من تمكن من مساعدة و حضور Celebration of Life لجايدن تايلور ّيوم السبت الماضي في الساعة 5 مساءً . بالنسبة لأولئك الذين لم يتمكنوا من الحضور ، يرجى الضغط على الرابط لمشاهدة ملخص الحدث ً. نشكرك على وقوفك مع موظفينا و عائلته لإحتفال مارشال بطالب معروف ، محبوب ، ولن ينسي .

#### **IMPORTANT DATES & INFO**

- Parent Teacher Conference Day- Parent Teacher Conference Day will be next Friday November 8th. There will be no school for students. Teachers will be reaching out to parents with details on how to set up a conference. Feel free to contact your child's teacher for more information.
- يوم إجتماع أولياء الأمور و المعلمين : سيكون يوم إجتماع الأباء و المعلمين يوم الجمعة القادم 8 نوفمبر / تشرين الثاني . سوف لا يكون هناك دوام مدرسي للطلاب . سيتواصل المعلمون مع أُولياء الأمور حول كيفية أعداد الْإجتماع . للمزيد من المعلومات يرجى عدم التردد في التواصل مع معلم طفلك .



We are looking to restart our Marshall Parent Organization (PTO/PTA). As one of the largest and most diverse middle schools in Nashville, we would also like to have the largest, most diverse, and most active parent organization in the city! If you are interested in assisting, please click on the link to take our Parent Organization survey

نحن نتطلع لإعادة تشغيل منظمة أولياء الأمور (PTO/PTA) . كواحدة من أكبر المدارس المتوسطة و المتنوعة في ناشفيل ، نود أيضاً أن يكون لدينا أكبر مؤسسة للوالدين و أكثرها تنوعاً و نشاطاً في المدينة ! إذا كنت ترغب في المساعدة ، يرجى الضغط على الرابط لإجراء إستبيان منظمة أولياء الأمور .

# **Annual Title 1 Parent Meeting**

You are invited to our annual Title 1 parent meeting on Wednesday October, 30 from 5:00 -5:45 pm in the Marshall Library. At the meeting you will learn the following: What is a Title 1 School?, What are my Rights?, What can Title 1 funds be used for?, How does our school use Title 1 funds?, What is the SIP?, and What are our school-wide program goals? We will have translators available.

أنت مدعو لإجتماع الأباء السنوي Title 1 يوم الأربعاء الموافق 30 أكتوبر 5:00 - 5:45 مساءً بمكتبة مارشال . في هذا الإجتماع ستتعلم عن ما يلي : ما هي مدرسة Title 1 ؟ ما هي حقوقي ؟ في ماذا نستطيع إستخدام أموال Title 1 ؟ كيف تستخدم مدرستنا أموال Title 1 ؟ مّا هو SIP ؟ و ما هي أهداف البرنامج على مستوى المدرسة ؟ سيتوافر المترجمين .

#### **Safe for ALL Students & Families**

The highest priority at Marshall is to provide a safe learning environment for all students. Recently, US Immigration and Customs Enforcement (ICE) agents have been active in the Nashville area. Marshall would like to make sure that our families know that schools, bus stops, and places of worship are classified as "sensitive locations" by ICE. These locations are not used for enforcement activities such as arrests, interviews, and searches except in extreme circumstances.

You can find out more about this policy by following this link. We also want our families to know that they have a say in how and when their personal information is shared with outside agencies.

According to a federal law called FERPA, your family's information may only be shared outside the school system with your permission except in certain specific circumstances. Marshall is committed to being a safe place for all students to learn and for all parents to be involved in their children's education.

الأولية القصوي في مارشال هي توفير بيئة تعليمية آمنة لجميع الطلاب . في الآونة الأخيرة كان موظفوا الهجرة و الجمارك الأمريكية ICE نشطين في منطقة ناشفيل . **ترغب مدرسة مارشال في التأكد من أن عائلاتنا تعرف أن** المدارس ، محطات الأتوبيس ، و أماكن العبادة تصنف على أنها " مواقع حسّاسة "من قبل ICE . لا تستخدم هذه المواقع في أنشطة التنفيذ مثل عمليات القبض ، و المقابلات و عمليات التفتيش إلا في الظروف **القصوي .** يمكنكُ معرفة المزيد حول هذه السياسة بإتباع هذا الرابط link . نريد أيضاً أن تعرف عائلاتناً أن لهم رأينا في كيفية و توقيت مشاركة معلوماتهم الشخصية مع الوكالات الخارجية . **وفقاً لقانون فدرالي يسمى FERPA ، لا يجوز مشاركة معلومات عائلتك خارج النظام المدرسي إلا بإذن منك** ما عدا في ظروف معينة . **تلتزم مارشال بكونها** مكاناً آمناً لجميع الطلاب للتعلم و لكل أولياء الأمّور لكي يشاركوا في تعليم أطفالهم .



Balloon release at the end of the Celebration of Life



Ms. Smith, Ms. Davis, & Dr. Woodard do the Cupid Shuffle at lunch during Homecoming week



Cheerleaders take a stand for Breast Cancer



8th Grade Team looking cool in black!



Students play musical chairs at lunch